



The Deputy Minister for Foreign Affairs certifies that this is a true copy of the *Exchange of Letters amending Softwood Lumber Agreement between the Government of Canada and the Government of the United States of America done at Washington, D.C. on May 29, 1996, as amended done at Washington on October 24, 2000*, the original of which is deposited in the Treaty Archives of the Government of Canada.

Le sous-ministre des Affaires étrangères certifie que la présente est une copie conforme de l' *Échange de lettres modifiant l' Accord sur le bois d'oeuvre résineux entre le gouvernement du Canada et le gouvernement des Etats-Unis d'Amérique, fait à Washington D.C. le 29 mai 1996, tel que modifié fait à Washington, le 24 août 2000*, dont l'original se trouve déposé au greffe des traités du Gouvernement du Canada.